
Тамаш Корхец: Није потребна интернационализација питања Статута Војводине
четвртак, 12 фебруар 2009 19:00

БЕОГРАД – Покрајински секретар за прописе и управу и један од писаца Предлога
статута Војводине Тамаш Корхец изјавио је да је скептичан у погледу било какве
интернационализације тог статута и да се у његовим одредбама наглашава да је
Војводина део Србије.

Према његовим речима, у току су разговори републичких министара и ресорних
покрајинских секретара и, ако ти разговори буду успешни, у фебруару или најкасније у
марту могао би бити изгласан и статут и пратећи закон.

Корхец је, за телевизију Б92, рекао да се Савез војвођанских Мађара до сада није
изјашњавао по питању статута, те да је изјава Иштвана Пастора да тај акт треба
интернационализовати његов лични став.

Корхец, међутим, није искључио могућност да то сутра неће бити и став странке.

Он је навео да је скептичан у вези с било каквом интернационализацијом статута, не
зато што генерално мисли да међународни фактор може донети само лоше, него зато
што „међународни фактор се углавном меша, уплиће у наше стваре, ако се ми покажемо
слабим и немоћним да решимо неку ствар”.

Корхец каже да, генерално, државно уређење, питање регионализације и
децентрализације не спада у међународне односе и да се једино може поставити
питање неког међународног притиска, ако држава не поштује сопствени Устав.

(Танјуг)
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